
 

 

INFORMACJA 

o posiedzeniu Komisji Środowiska 

nr posiedzenia: 100 

data posiedzenia: 10 maja 2018 r. 
 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 1. Bilans prac komisji i propozycje do planu pracy na najbliższe półrocze. 

2. Informacja na temat korespondencji wpływającej do komisji. 

3. Sprawy organizacyjne. 

 

Posiedzeniu przewodniczył: 

 przewodniczący komisji Zdzisław Pupa. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
senatorowie członkowie komisji: 

Adam Gawęda, Marian Poślednik, Zdzisław Pupa, Jadwiga Rotnicka, Czesław Ryszka, 

Jerzy Wcisła, Alicja Zając. 

 

 

Ad 1. 
 

 Informację na temat prac komisji przedstawił przewodniczący komisji Zdzisław Pupa. 

Przypomniał, że od 13 listopada 2015 r. do dnia 10 maja br. odbyło się 100 posiedzeń Komisji 

Środowiska, podczas których rozpatrzono 41 ustaw, w tym m.in. ustawę – Prawo wodne oraz 

kilka obszernych nowelizacji dotyczących np. prawa łowieckiego, a także genetycznie 

modyfikowanych organizmów. 

Komisja zorganizowała także ponad 30 posiedzeń tematycznych, 15 posiedzeń seminaryjnych 

i rozpatrzyła 53 informacje. Zorganizowała również dwie duże konferencje, pierwsza dotyczyła 

łowiectwa, druga – czystych technologii węglowych. 

Posiedzenia tematyczne owocowały podejmowanymi przez komisję stanowiskami, które wraz 

z zawartymi wnioskami z posiedzeń były przekazywane do odpowiednich resortów. Przyjęte 

stanowiska dotyczyły ochrony Morza Bałtyckiego, gospodarki cyrkulacyjnej, gospodarowania 

olejami odpadowymi, innowacyjnego wykorzystania ścieków jako źródła energii, ustawy 

o zużytym sprzęcie elektrycznym i elektronicznym.  

Na posiedzeniach seminaryjnych poruszane były m.in. tematy związane z polityką 

klimatyczno-energetyczną, polityką surowcową państwa, funkcjonowaniem dyrektyw ptasiej 

i siedliskowej, realizacją standardów emisyjnych i działaniami zmierzającymi do poprawy 

jakości powietrza, edukacją ekologiczną, funkcjonowaniem Puszczy Białowieskiej oraz  

rozwojem sektora leśno-drzewnego.  

Przedstawiciele komisji uczestniczyli w konferencjach, uroczystościach, spotkaniach 

z delegacjami zagranicznymi. 

Przewodniczący komisji Zdzisław Pupa zaproponował włączenie do planu prac komisji kilku 

tematów i zwrócił się do członków komisji o składanie dalszych propozycji. 



 

 

Ad 2. 
 

 Przewodniczący komisji Zdzisław Pupa poinformował, że korespondencja wpływająca do 

komisji dotyczy w szczególności prac nad nowelizacją ustawy o ochronie praw zwierząt 

w aspekcie likwidacji farm zwierząt futerkowych, gospodarki odpadami, odnawialnych źródeł 

energii i funkcjonowania uregulowań prawnych w tym zakresie. 

 

Ad 3. 
 

 Przewodniczący komisji Zdzisław Pupa omówił sprawy organizacyjne dotyczące działalności 

komisji. 

 

 

Opracowano w BPS 

 


